
غافلگیری حوادث با تصمیمات مدیریت شهری!
پیشنهاد جمع آوری پله برقی به خاطر فاجعه قطع دست دختر 9 ساله در تهران!

نسل فردا / گروه جامعه
news@ naslefarda.net 

 چهاردهم مرداد ماه خبرگزاری تسنیم از رخداد یک 
اتفاق تلخ در منطقه 16 تهران خبر داد. در محل حادثه 
که منجر به سقوط یک دختربچه 9 ساله از پله برقی 

شد، مچ دست چپ قطع او شد.
همان شب جلال ملکی سخنگوی سازمان آتش نشانی 
شهر تهران با حضور در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
ســاعت 19:53 شــب حادثه در این محل )خیابان 
تختی، خیابان بیســت و دوم( پله برقــی عابر پیاده 
حادثه دلخراشی رخ داد و به محض اطلاع، نیروهای 
آتش نشانی ایستگاه 83 به محل حادثه اعزام شدند. 
ملکی با اشاره به اینکه آخرین بازدید از این پله برقی 
یازدهم مرداد ماه بوده است، تصریح کرد: این بازدید 
در چند روز گذشته انجام شده است و در زمان حاضر 
نیز با درخواست سازمان زیباسازی برای انجام کارهای 
کارشناسی توسط کارشناسان، پله برقی متوقف شده 
است و بی تردید هرگونه کوتاهی رخ بدهد حتماً تدابیر 

لازم از سوی مسئولان اتخاذ خواهد شد.
عذرخواهی عضو شورا به جای زاکانی از 

دختر ۹ ساله که دستش قطع شد
اعضای شورای شــهر تهران در خصوص حادثه قطع 
دست یک دختر 9 ســاله در پله برقی واکنش نشان 
دادند و خواستار رسیدگی و بررسی این حادثه شدند. 
اعضای شورای شــهر تهران پس از استماع گزارش 
مدیرعامل آتش نشانی در خصوص حادثه قطع دست 
یک دختر 9 ســاله در پله برقی به بیان نظرات خود 
پرداختند و ناصر امانی با بیان اینکه مدیرعامل سازمان 

آتش نشانی تنها به بیان اقدامات خود پرداخت، گفت: 
آتش نشانی که نمی تواند مانع از بروز چنین حوادثی 
شود بلکه بعد از وقوع حادثه نســبت به امدادرسانی 
اقدام کرده اســت و وقتی حادثه رخ می دهد مردم به 
آتش نشانی زنگ می زنند و آتش نشانی نمی تواند مانع 

قطع دست کودک شود.
وی با بیان اینکه شــهروندان در این مدت هفت بار با 
سامانه 13۷ تماس گرفته و نسبت به خاموش بودن 
پله انتقاد کردند، اظهار کرد: شهرداری که تعمداً پله 
برقی را خاموش نمی کند، حتماً نقص فنی داشته، این 

نشان می دهد که پله ناایمن بوده است.
 در ادامه تشکری هاشمی با بیان اینکه باید دلجویی 
لازم از خانــواده این دختر انجام شــود، گفت: اینکه 
یک برچســبی بزنیم که حادثه در پله برقی متوجه 

شهروند است، ناشــی از بی مسئولیتی است. چرا که 
پله برقی هــا باید به صورت مداوم چک شــوند و اگر 
خرابی یا سائیدگی مشاهده شد باید حتماً نسبت به 
رفع آن اقدام شــود. وی با بیان اینکه مشخصاً تقاضا 
دارم که شهرداری توضیح دهد که چرا با وجود نقایص 
مشهود به گونه ای که دست یک بچه تا آرنج وارد پله 
شده مماشــات کرده و در ایمنی دقت نکردند، گفت: 
لازم است که شورای شهر با فوریت تصمیم بگیرد که 
نظارت به پله برقی ها در سطح مناطق و شهردار ناحیه 

سپرده شود.
مهدی عباســی نیز ضمن همدردی بــا خانواده این 
کودک گفت: مقصری در ایــن حادثه وجود دارد که 
باید شناسایی شود و ما منتظر نظر کارشناسی هستیم 
و اگر همه تمهیدات و اســتانداردها اندیشیده شده 

بود که هیچ؛ اما اگر کوتاهی در ایــن حادثه رخ داده 
باید متناســب با این حادثه، با پیمانکار و مدیر بالاتر 

برخورد شود.
پیشنهاد عجیب عضو شورای شهر؛ پله 

برقی های پایتخت را جمع کنید!
رئیس کمیته عمران شورای شــهر پیشنهاد داد در 
قالب یک دو فوریت اعضای شورای شهر به جمع آوری 
کل پله های برقی موجود در سطح شهر رأی دهند. به 
گزارش ایسنا حجت الاســلام والمسلمین آقامیری 
در جلسه شورای شهر تهران با بیان اینکه استفاده از 
پله های مکانیزه عابر پیاده به جز در موارد نادر در سطح 
معابر استفاده نمی شود، گفت: معمولاً از پله برقی در 
مجتمع های تجاری، اداری و متروها استفاده می کنند 
و اینکه از این پله ها در فضــای باز و در معرض باران و 
خاک باشد استفاده نمی کنند. به گونه ای که من یک بار 
به عینه مشاهده کردم که در حین تمیز کردن قطعات 
پله برقی حدود دو فرغون خاک از این پله برقی ها خارج 
شد. وی افزود: از ابتدای شورای شهر پیشنهاد کردم 
که به جای پله برقی مکانیزه رمپ های هشت درصد 
ایجاد کنیم و مدیرعامل سازمان زیباسازی هم تاکید 
کرده که بیش از 5۰ پل مکانیزه در سطح شهر تهران 
جمع آوری خواهد شد. این عضو شورای شهر تهران با 
بیان اینکه پیشــنهاد دارم که در قالب یک دو فوریت 
نسبت به جمع کردن کل پله برقی ها اقدام کنیم که این 
مصیبت از سر مردم باز شود، گفت: عمر بهینه پله برقی 
در فضای باز به نصف کاهش پیدا می کند و می دانید که 
قطعات یدکی ندارند و وقتی پله برقی خراب می شود 

قطعات را سرهم بندی می کنند.

 چندین راه کار
 برای قوی کردن بنیان خانواده؛

نسخه هایی برای زندگی بهتر
پریسا جمدی / گروه  بین الملل

news@ naslefarda.net 

هر خانواده متفاوت است، بنابراین نمی توان برای 
همه یک نســخه پیچید، برای استحکام بنیان 
هر خانوده ای راه کارهای ویــژه ای باید در نظر 
گرفت. اگرچه هر خانواده ای باتوجه به فرهنگ 
و ارزش های خاص خود نیازمند راه کارهای ویژه 
است اما در این میان برخی راه کارها وجود دارند 
که هر خانواده ای می تواند از آنها برای موفقیت 

بیشتر استفاده کند.
با هم وقت بگذرانید

در زندگی پرمشــغله و پرهیاهوی این 
روزها حضور داشــتن در جمع خانواده ممکن 
است آنقدرها هم راحت نباشد. اما برای استحکام 
بنیان خانواده باید سعی کنید زمانی که خانواده به 
شما نیاز دارند در کنارشان حضور داشته باشید. 
برای لحظاتی هرچه دغدغه و مشغله دارید کنار 

بگذارید و خود را در اختیار خانواده قرار دهید. 
موفقیت هایتان را با همدیگر جشن 

بگیرید
قطعاً اگر خانواده پرجمعیتی باشید، همیشه یک 
بهانه برای جشن گرفتن موفقیت هایتان دارید. به 
همدیگر افتخار کنید. برای مثال قبولی با نمرات 
عالی در امتحانات فرزندانتان، یا برنده شدن در 
یک بازی در خانه را با بیرون بردن آنها برای شام 

جشن بگیرید. 
احترام احترام احترام! به یکدیگر 

احترام بگذارید
برای قوی کردن بنیان خانواده تمام اعضا باید به 
همدیگر احترام بگذارند. به جای منفی نگر بودن 
مثبت نگر باشید. به نظرات یکدیگر گوش دهید 
و احترام بگذارید. کارهای شــخصی تان مانند 
نظافت اتاق و تمیز کردن وســایلتان را خودتان 
انجام دهید. همدیگر را ســرگرم کنید. با ادب 

رفتار کنید. 
برای فرزندانتان الگو باشید

باید برای فرزندانتان الگو باشید، هر رفتار 
و شخصیتی که دوست دارید داشته باشند باید 
برای آنها همانگونه باشید. معمولاً خانواده هایی 
که بنیان مســتحکم و قوی دارند، از یک سری 
قوانین و ارزش های خاصی پیروی کرده و آن را 

برای عزیزانشان الگو می کنند. 
https://www.lovetoknow.com/life/:منبــع
relationships/how-do-families-develop-

key-ways-11-strong-foundations
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اپیزود تازه سریال تکراری آزار معلولان 

منتشر شد؛

این قسمت: مرکز نیلوفر آبی 
بوشهر

چندی پیش ویدیویی از مرکز نگهداری از معلولان 
کم توان ذهنی نیلوفر آبی بوشــهر منتشــر شد که 
با نشــان دادن صحنه ضرب و شــتم و بدرفتاری با 
معلولان، از گوشه ای از پشــت صحنه آنچه که در 
برخی از مراکز نگهــداری از معلــولان می گذرد، 
پرده برداشــت. کمپین معلولان به عنــوان اولین 
منتشــر کننده این فیلم در کانــال تلگرامی خود 
نوشت: براساس ۲۰ دقیقه فیلم و گزارشات رسیده 
به کمپیــن، معلولان ســاکن در ایــن مرکز مورد 
ضرب وجرح، اذیت وآزار، بدرفتاری و سوءتغذیه قرار 
گرفته و از نظر بهداشتی وضعیت بدی دارند. تخلفات 
این مرکز مســبوق به سابقه اســت و قبلأ پرونده 
تخلفات مرکز در کمیسیون ماده ۲6 بهزیستی ناظر 
بر فعالیت مراکز نگهداری از معلولان بررسی شده، 
با این حال تا زمان انتشار این ویدئو هیچ عزمی برای 
ســلب امتیاز مرکز از مدیر آن دیده نشد و با وجود 
اطلاع سازمان بهزیستی از تخلفات، مرکز همچنان 
به کار خود ادامه داد. این اولین بار نیست که شکنجه 
معلولان در مراکز خبرساز می شود. مرکز نگهداری 
کوثر اهواز، مرکــز نگهداری شــیراز، مرکز فاطمه 
الزهرای جهرم و ... تنها چند نمونه از مراکزی هستند 
که در چند ماه گذشته اقدامات مبتنی بر آزار و اذیت 
جسمی معلولان در آنها خبرساز شده و افکار عمومی 
را جریحه دار کرده اســت. بر اساس مطلب کمپین 
معلولان، کتک زدن معلولان در این مرکز به امری 
عادی تبدیل شده، به گونه ای که به گواه گواهان چند 
روز پیش دست علیرضا حیدریان، یکی از معلولان 
بستری هنگام بستن به تخت در اثر شدت ضربات 
شکســت اما مدیر مرکز حاضر به اعزام هیچکدام از 

آنها به مراکز درمانی نشد.                                      
 منبع: خبرآنلاین

خبر

رئیس جمعیت مبارزه با دخانیات ایران خواستار شد:

جلوگیریازاحداثکارخانهسیگارالکترونیکدرکشور
رئیس جمعیت مبــارزه با دخانیات با هشــدار به عرضه ســیگار 
الکترونیک در کشور از سوی ســودجویان، گفت: برخی به دنبال 
گرفتن مجوز احداث کارخانه سیگار الکترونیک در کشور هستند که 

باید جلوی آن گرفته شود.
محمــد رضا مســجدی در یک نشســت خبــری کــه در محل 
جمعیت برگزار شــد، افزود: اخیــراً وزیر بهداشــت در نامه ای به 

وزیر صمت خواســتار برخورد با ابزار جدید مــواد دخانی از جمله 
ســیگار الکترونیک شده و این موضوع بســیار نگران کننده است، 
زیرا اروپایی و آمریکایی ها از طریق واســطه ها بــه دنبال احداث 
 کارخانه ســیگار الکترونیک در ایران هســتند و بایــد جلوی این 

کار گرفته شود.
وی اظهار داشت: مافیا در دنیا به دنبال سودجویی است، با توجه به 

اینکه در اروپا و آمریکا مبارزه جدی با استعمال دخانیات می شود، 
آن ها مواد دخانی را در قالب ابزار جدید از جمله سیگار الکترونیک 
عرضه می کنند و ســیگارهای الکترونیک با مبالــغ 5۰۰ هزار تا ۲ 
میلیون تومان در کشور عرضه می شود و جوانان جذب مصرف آنها 
شده اند، از نیروی انتظامی و مجلس شورای اسلامی درخواست داریم 
جلوی احداث این کارخانه را بگیرند زیرا احداث آن یک عقب گرد 

برای نظام سلامت است.
مسجدی تصریح کرد: چرخش مالی سیگار در کشور سه میلیارد دلار 
در سال است که نصف آن سود بوده و ۷1 میلیارد نخ سیگار نیز تولید 

می شود، با توجه به اینکه 38 واحد تولیدی سیگار داریم و هر روز به 
شمار آن افزوده می شود در عین حال بسیاری از واحدهای تولیدی 

دیگر رو به ورشکستگی یا تعطیلی هستند.
به گفته وی، عوارض مربوط به بیماری های قلبی، ســرطان، سکته 
مغزی و غیره ناشی از مصرف سیگار است، با توجه به اینکه 66 درصد 
دانش آموزان از عوارض این مــاده دخانی آگاهی دارند، اما به دلیل 
تبلیغات فریبنده و در اشــکال و طعم های مختلف جذب استعمال 
آن می شوند و ضرورت دارد عوامل بازدارنده بصورت قوی در کشور 

اجرایی شود.




